
Протокол № 26
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 30 січня  2018 року                                                м.Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
члени  постійної  комісії:  Бевзенко  М.В.,  Голобородько  О.В.,

Савченко С.В., Сорока П.В.

Відсутні:
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;
члени постійно комісії: Бублик Я.В., Руденко Д.П., Каспров К.В.

Присутні запрошені:
Чорноіваненко Олександр Анатолійович –   ;головаобласної ради
Шепель Андрій Володимирович –    начальник управління майном виконавчого

  ;апаратуобласної ради
Шатна Лідія Францівна –  заступник    ,начальника управління освіти науки
      ;молоді та спорту Кіровоградської обласної державної адміністрації
Литвин  Анатолій  Васильович –    викладач природничих дисциплін

    «    вказаного вищого навчального закладу Олександрійський педагогічний коледж імені
. . »ВОСухомлинського ;

Ілик Роман Ігорович –  генеральнийдиректор  « - »;ОКВП Дніпро Кіровоград
Жилка  Світлана  Сергіївна  –     . .  кандидат на посаду во директора

 « » .КП Кіровоградфармація КОР

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  керівника  комунального  вищого  навчального  закладу
«Олександрійський педагогічний коледж імені В.О.Сухомлинського».

Інформує:  Шатна  Лідія  Францівна  –    заступник начальник управління
 ,       .освіти науки молоді та спорту Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про бюджетні звернення.
Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

3. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

Інформує:  Ілик  Роман  Ігорович  –   генеральний директор  « -ОКВП Дніпро
»Кіровоград .
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4. Про  внесення  змін  до  програми  “Забезпечення  сучасними
інформаційно-комунікативними  системами  територіальних  громад
Кіровоградської області”.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

5. Про внесення змін до окремих рішень обласної ради та приведення
їх до вимог чинного законодавства України щодо діяльності комунальних
підприємств, установ і організацій та вирішення кадрових питань.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

6. Про звіт аудитора про фактичні результати виконання узгоджених
процедур щодо  аналізу  фінансово-господарської  діяльності  та  перевірки
стану  бухгалтерського  та  податкового  обліку
КП «Кіровоградфармація» КОР.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

7. Про  керівника  комунального  підприємства
«Кіровоградфармація» КОР.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

8. Про  внесення  змін  до  проекту  рішення  обласної  ради  «Про
передачу майна».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

9. Про  безоплатну  передачу  цілісних  майнових  комплексів
професійно-технічних  навчальних  закладів  м.  Кропивницького  з
державної  власності  до  комунальної  власності  територіальної  громади
м. Кропивницького.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

10. Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

11. Про  передачу  майна  з  балансу  на  баланс  без  зміни  форми
власності даного майна.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради
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12. Про внесення змін і доповнень до Статуту ОКНКК «Аграрник».
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

13. Про внесення змін і доповнень до Статуту КП «Поліграфія».
Інформує: Шепель Андрій Володимирович –    начальник управління майном

   .виконавчогоапаратуобласної ради

14. Різне.

ХІД ЗАСІДАННЯ:

1. Про  керівника  комунального  вищого  навчального  закладу
«Олександрійський педагогічний коледж імені В.О.Сухомлинського».

З інформацією виступила: 
Шатна Л.Д. – заступник начальник управління освіти науки, молоді та

спорту Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 322 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

2. Про бюджетні звернення
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 323 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

3. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

З  інформацією  виступив: Ілик  Р.І.  –  генеральний  директор
ОКВП «Дніпро-Кіровоград.

В обговоренні взяв участь Чорноіваненко О.А.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 324 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

4. Про  внесення  змін  до  програми  “Забезпечення  сучасними
інформаційно-комунікативними  системами  територіальних  громад
Кіровоградської області”.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

В  обговорені  взяли  участь:  Чорноіваненко  О.А.,  Чудний  О.В.,
Голобородько О.В.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 325 (додається).  

Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно
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5. Про внесення змін до окремих рішень обласної ради та приведен-
ня їх до вимог чинного законодавства України щодо діяльності комунальних
підприємств, установ і організацій та вирішення кадрових питань.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 326 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

6. Про  звіт  аудитора  про  фактичні  результати  виконання
узгоджених  процедур  щодо  аналізу  фінансово-господарської  діяльності  та
перевірки  стану  бухгалтерського  та  податкового  обліку
КП «Кіровоградфармація»  КОР.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

В  обговоренні  взяли  участь:  Чорноіваненко  О.А.,  Сорока  П.В.,
Бевзенко М.В.

Чорноіваненко О.А. зазначив щодо необхідності опрацювання питання
налагодження  ефективного  контролю  за  використанням  комунальними
підприємствами  спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ  і  міст
області коштів та майна.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 327 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

7. Про  керівника  комунального  підприємства
«Кіровоградфармація» КОР.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Чорноіваненко О.А., Сорока П.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 328 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

8. Про  внесення  змін  до  проекту  рішення  обласної  ради  «Про
передачу майна».

З  інформацією  виступив: Шепель  А.В.  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення 329 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

9. Про  безоплатну  передачу  цілісних  майнових  комплексів
професійно-технічних навчальних закладів м. Кропивницького з державної
власності  до  комунальної  власності  територіальної  громади
м. Кропивницького.

З  інформацією  виступив: Шепель  А.В.  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

В обговоренні взяв участь Чудний О.В.
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Вирішили:     Прийняти рішення № 330 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

10. Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

З інформацією виступив  Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 331 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

11. Про  передачу  майна  з  балансу  на  баланс  без  зміни  форми
власності даного майна.

З інформацією виступив  Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 332 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

12. Про  внесення  змін  і  доповнень  до  Статуту  ОКНКК
«Аграрник».

З інформацією виступив  Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 333 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

13. Про внесення змін і доповнень до Статуту КП «Поліграфія».
З інформацією виступив  Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 334 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

17. У  Різному: голова  обласної  ради  Чорноіваненко  О.А.
поінформував  присутніх,  що  на  17  сесію  обласної  ради  вноситься  питання
щодо  призначення  Чудного  О.В.  директором  КП  “Поліграфія”.   Одним  із
завдань, що постане перед директором даного підприємства буде розроблення
програми  стосовно  впровадження  Єдиної  соціальної  картки  мешканця
Кіровоградської області.

Голова постійної комісії                                                   О.Чудний

Секретар постійної комісії                                                П.Сорока


